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Abstract (en)
The channel (1) consists preferably of metal, e.g. of sheet steel. It has a planar base (4) and planar sidewalls (4) which adjoin said base at an acute
angle. These sidewalls merge, at the top, into planar shoulders (5) which are delimited on the outside by vertically upright borders (6). The width
(15) in the base region is smaller than the internal width (16) between the borders (6) but is greater than the internal width (17) at the top end of the
walls (4). Consequently, a good, positively locking, mechanical anchoring in concrete is achieved. The channel (1) can be stacked. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Rinne (1) besteht vorzugsweise aus Metall, z.B. aus Stahlblech. Sie hat einen ebenen Boden (4) und daran spitzwinklig anschliessende, ebene
Seitenwände (4). Diese gehen oben in ebene Schultern (5) über, welche aussen durch senkrecht hochstehende Ränder (6) begrenzt sind. Die
Breite (15) im Bodenbereich ist kleiner als die lichte Weite (16) zwischen den Rändern (6) aber grösser als die lichte Weite (17) am oberen Ende der
Wände (4). Dadurch wird eine gute, formschlüssige und mechanische Verankerung im Beton erreicht. Die Rinne (1) ist stapelbar. <IMAGE>
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